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Zápisnica zo zasadnutia AS FPV UCM 

zo dňa 30. 5. 2011 
 

 

 

 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 

 

Program:  
 

1. Schvaľovanie organizačnej štruktúry Fakulty prírodných vied UCM v Trnave 

2. Voľba zástupcu do Rady VŠ 

3. Rozličné 

 

 

Zasadnutie AS FPV UCM otvoril predseda AS FPV UCM, ktorý privítal všetkých 

prítomných a uviedol program zasadnutia AS FPV UCM. 

 

 

1. Schvaľovanie organizačnej štruktúry Fakulty prírodných vied UCM v Trnave 

 

Na ostatnom zasadaní AS FPV UCM dňa 25.5.2011 nebola predkladaná Organizačná 

štruktúra FPV UCM schválená. Na zasadaní nebol prítomný nikto z predkladateľov. Otázky 

členov AS FPV neboli zodpovedané. 

 

Predseda AS FPV UCM informoval, že počet pracovných miest na KAI (Oddelenie 

informatiky aj Oddelenie matematiky a fyziky) je v poriadku. Na Oddelení informatiky je 

navrhovaný počet pracovných miest profesorov 1, pričom miesto zostáva neobsadené, prof. 

Kostolanskému zmluva končí a nebude predlžovaná. Počet pracovných miest docentov je 2 

(doc. Michaľčonok, doc. Vaský), nepredlžujú sa zmluvy doc. Važanovi a doc. Tanuškovi. 

Počet pracovných miest odborných asistentov je znížený z 11 na 7, pričom všetky miesta 

budú obsadené, ukončenie pracovného pomeru sa týka štyroch odborných asistentov. Miesto 

vedecko-výskumného pracovníka je obsadené rovnako – jedným pracovníkom. 

Na Oddelení matematiky a fyziky je znížených počet pracovných miest docenta zo 4 na 1, 

pričom miesto nebude obsadené, doc. Ďurikovičovi nebude predlžovaná zmluva. Počet miest 

odborných asistentov bol znížený zo 6 na 2 (doc. Húšťava, Dr. Trubenová), ukončenie 

pracovného pomeru sa týka jedného odborného asistenta. Počet miest pre vedecko-

výskumného pracovníka zostáva na 0. 

 

Tajomník FPV uviedol, že poznámka „neplatená funkcia“ pri prodekanoch FPV 

v navrhovanej štruktúre znamená, že prodekani nemajú druhý pracovný pomer, ako v prípade 

prorektorov. Ďalej uviedol, že počty pracovných miest na KAJ a KB sú tiež v poriadku. 

Nezrovnalosti sa vyskytli na KCh. 
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Z diskusie: 

 

Prof. Mocák: Súčasný návrh organizačnej štruktúry má veľmi malý stupeň voľnosti. Pri 

plánovaní nových študijných programov bude nutné rozšíriť počet pracovných miest 

o garantov a ďalších pracovníkov. 

 

Doc. Hostin: Organizačná štruktúra by mala byť vytvorená na základe potrieb jednotlivých 

študijných programov, nie na základe pracovných zmlúv. 

 

Tajomník FPV: Nie všetky pracovné miesta sú obsadené, existuje priestor pre prijímanie 

nových pracovníkov v prípade vzniku nových študijných programov. Organizačná štruktúra 

nie je pevná a môže sa kedykoľvek meniť. Po zrušení pracovného miesta nesmie byť nové 

pracovné miesto vytvorené do troch mesiacov. 

 

Dr. Ürgeová: V prípade schválenia študijného programu Aplikovaná informatika je počet 

pracovníkov na KAI dostatočný pre zabezpečenie výuky v prvom akademickom roku. 

 

Tajomník FPV: Miesto projektového manažéra FPV nebude od 1.7.2011 obsadené, 

minimálne do konca kalendárneho roka 2011. Projektovým manažérom dva podané projekty 

neprešli, dva sú v štádiu posudzovania. Projektový manažér bol zamestnaný na 30%-ný 

úväzok. 

 

Tajomník FPV: Jedno miesto sekretárky je neobsadené. 

 

Doc. Hostin: Organizačná štruktúra sa bude v budúcnosti meniť z dôvodu, že počty 

pracovníkov musia byť konzultované s vedúcimi jednotlivých katedier. 

 

 

Členovia AS FPV UCM hlasovali za schválenie predkladaného dokumentu v súlade s §15 

Štatútu FPV UCM nasledovne: 

 

 ZA: 9 PROTI: 2 ZDRŽAL SA: 0 

 

Uznesenie 1.1: AS FPV UCM schválil predkladanú Organizačnú štruktúru FPV UCM. 

 

 

2. Voľba zástupcu do Rady vysokých škôl 

 

Na ostatnom zasadaní AS FPV bola voľba zástupcu FPV do Rady vysokých škôl neúspešná. 

Na aktuálne zasadnutie FPV UCM boli podané nasledovné návrhy na nového zástupcu FPV 

UCM v Rade VŠ: 

 

1. RNDr. Miroslav Horník, PhD. (návrh KER a KCh) 

2. Ing. Andrej Trnka, PhD. (návrh KAI a KAJ) 

3. Ing. Eva Ürgeová, PhD.  (návrh KB) 

 

Akademický senát FPV si zvolil sčítaciu komisiu pre voľbu zástupcu FPV do Rady VŠ 

nasledovne: 
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 RNDr. Viera Mrázová, PhD. 

 Ing. Marek Šimon 

 RNDr. Lucia Remenárová 

 

Členovia AS FPV UCM hlasovali za zloženie sčítacej komisie nasledujúcim počtom hlasov: 

 

 ZA: 10 PROTI: 1 ZDRŽAL SA: 0 

 

Členovia AS FPV UCM tajne volili zástupcu FPV UCM do Rady VŠ nasledovne: 

 

Odovzdaných bolo 11 hlasovacích lístkov, 10 hlasovacích lístkov bolo platných, 1 hlasovací 

lístok bol neplatný, žiadny člen AS FPV UCM sa nezdržal hlasovania. 

 

RNDr. Miroslav Horník, PhD. 6 platných hlasov 

Ing. Andrej Trnka, PhD. 3 platné hlasy 

Ing. Eva Ürgeová, PhD. 1 platný hlas 

 

Uznesenie 4.1: AS FPV UCM zvolil ako svojho zástupcu FPV do Rady vysokých škôl 

RNDr. Miroslava Horníka, PhD. Funkčné obdobie zástupcu začína 1.6.2011 a trvá 4 roky. 

 

Uznesenie 4.2: AS FPV UCM ukladá predsedovi AS FPV nahlásiť novozvoleného zástupcu 

FPV do Rady VŠ písomne Rade vysokých škôl. 

 

Zodpovedný: predseda AS FPV UCM Termín: čo najskôr 

 

 

3. Rozličné 

 

Predseda AS FPV UCM informoval, že na základe výsledkov voľby kandidáta na dekana 

odovzdal na rektoráte list pre rektora UCM so žiadosťou o menovanie doc. Ing. Stanislava 

Hostina, PhD. na dekana Fakulty prírodných vied. 

 

Dr. Mrázová uviedla, že na zasadnutí AS FPV UCM začiatkom semestra akademického roka 

2011/2012 bude nutné kooptovať nových členov AS FPV UCM miesto odchádzajúcich 

členov – Ing. Milana Gudábu a Ing. Ladislava Izakoviča. 

 

Prof. Mocák informoval, že rektor UCM si váži prácu senátu UCM a prácu fakultných 

senátov a požiadal predsedov všetkých senátov o stretnutie. Ďalej informoval, že najbližšie 

zasadnutie AS UCM sa bude konať v 2. polovici júna. 

 

Ing. Pšenáková informovala, že stále nebol predložený na schválenie rozpočet fakulty 

a výročná správa o hospodárení fakulty. 

 

RNDr. Remenárová informovala, že študenti majú záujem o „oživenie“ Študentskej rady. 

 

 

 

Predseda AS FPV UCM ukončil zasadnutie, poďakoval sa všetkým za účasť a spoluprácu. 

 

 

 



 AKADEMICKÝ  SENÁT  FAKULTY  PRÍRODNÝCH  VIED 

AS FPV UCM Strana 4 z 4 30.5.2011 

V Trnave dňa 30.5.2011 

 

 

 

Mgr. Stanislav Horal 

predseda AS FPV UCM 

 

 

Zapísal: Mgr. Stanislav Horal 

Overila: Ing. Ivana Pšenáková   ??? 


